



### **Cecilia Blanco de Mendoza**

**30 April / Avril 2004**

Cecilia Blanco de Mendoza passed away peacefully in Barranquilla, Colombia, April 30, following a lengthy battle with cancer. Cecilia is survived by her mother, daughters Cecilia and Marguerita, and her grandchildren in Colombia.

Cecilia was one of IDRC's original employees joining the staff when the Latin America Regional Office (LARO) was established in Bogota in 1972. As the Administrative Officer she faced the many challenges encountered when a new office is created, in her competent, calm, totally organized manner. Cecilia worked closely with colleagues in Ottawa, as well as the other regional offices. Her professionalism and efficiency was quickly recognized and appreciated.

Following her departure from IDRC Cecilia pursued her love of cooking and attended Le Cordon Bleu culinary school in Europe. She continued to host culinary classes in Bogota until recently.

Cecilia joined the IDRC Alumni when it was formed in 2002 and had hoped to attend the reception this year. She said her years with IDRC were among the best years of her life. Condolences can be sent to her family by email to [luiferg10@hotmail.com](mailto:luiferg10@hotmail.com)

Cecilia Blanco de Mendoza est décédée paisiblement à Barranquilla (Colombie) le 30 avril après une longue bataille contre le cancer. Elle laisse dans le deuil sa mère, ses filles Cecilia et Marguerita et ses petits-enfants en Colombie.

Cecilia a été l'une des premières à se joindre au personnel du CRDI lorsqu'il a ouvert son bureau régional pour l'Amérique latine (BRALA) à Bogota en 1972. À titre d'agente administrative, elle a été confrontée aux nombreuses difficultés que présente la mise sur pied d'un nouveau bureau et les a résolues avec compétence, calme et grande méthode. Cecilia travaillait étroitement avec ses collègues d'Ottawa et également avec ceux des autres bureaux régionaux. Son professionnalisme et son efficacité ont tout de suite été reconnus et appréciés.

Après son départ du CRDI, elle s'est consacrée à son amour de la cuisine et est allée à l'école de cuisine Le Cordon Bleu en Europe. Elle a donné des cours de cuisine à Bogota jusqu'à récemment.

Cecilia s'est jointe à l'Association des anciens du CRDI à sa création en 2002 et espérait venir à la réunion de cette année. Elle disait de ses années au CRDI qu'elles avaient les meilleures de sa vie. Vous pouvez envoyer vos condoléances à sa famille par courriel à : [luiferg10@hotmail.com](mailto:luiferg10@hotmail.com).